



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2024-08-15

Tid: 12:05

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÉN
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMARM
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON

§1 Mötets öppnande

Marcus Johansson öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare

Jakob Fredby väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret

Alexander: Har kommit igång med styretarbete och gått på lite möten inför mottagningen.

Marcus: Har planerat inför stormötet på söndag, samt teambuildingen med sektionsaktiva imorgon

Elias: Betalat skulder och fakturor, godkänt ett par äskningar.

Elin G: Har fixat med accesser samt nycklar.

Elin E: Har varit på utbildning samt pratat med kommittéer.

Jakob: Har återställt lösenord och konton.

§4.2 DP

Är på teambuilding som de kommer tillbaka från imorgon, har haft det bra, gjort övningar och lärt känna varandra.

§4.3 F6

Har haft en teambuilding-kväll, gått på lite utbildningar och planerat inför mottagningen.

§4.4 FnollK

Det är bra med FnollK. De är taggade på mottagning och planeringsveckorna har gått bra.

§4.5 SNF

Har kommit igång med arbetet, ska ha teambuilding på söndag.

§4.6 Foc

Allt är bra med Foc.

§4.7 FARM

Har fixat ryggsäckar till första dagen och skrivit några avtal.

§5 Städning av styretrummet

Vi gör en lista liknande den som var från förra året, två personer städar i veckan. Till städningen tilläggs moppning. Det tas även upp att det bör påminnas om vems städvecka det är.

Beslut: Att någon i kärnstyret gör ett städschema.

§6 Utlåning av styretrummet till spexet

Spexet vill låna styretrummet under sina spexföreläsningar i Mottagningsvecka 4. De har gjort detta tidigare år och det ska inte vara några problem. De vill även låna kylen om det finns plats. F6 har patetgasque, det är bal samt avtackning så alla får samsas om kylen.

Beslut: Spexet får låna styretrummet för sina föreläsningar den 8/9-11/9 efter klockan 13:00.

§7 Kommitérum

Vi kommer ha kvar pricksystemet från förra året med lite förändringar. Det kommer bli färre prickar innan rummet stängs och stängs det kommer det att vara stängt i en vecka. Det diskuteras även om det ska göras en chatt så styret vet vilka som är i korridoren om något skulle hända, detta kommer tas upp igen vid ett senare möte.

Beslut: Marcus tar fram ett förslag för pricksystem.

§7.1 Efter Rocken

Tidigare år har DP tagit med Nollan till sitt rum vilket är ett undantag från att Nollan inte ska vara på rummen under mottagningen. DP vill att detta ska fortsätta men kärnstyret tycker inte det är en jättebra ide då det kan ses som favorisering av Nollan. Ifall det ska vara något efteråt kommer två stycken från NollK vara med och de kommer vara nyktra som på alla andra mottagningsarr. Det liknas med nolluppdraget "arra en sittning för F6" vilket leder till idén att vara på en annan plats än DPs rum.

Beslut: DP får göra något med Nollan efter Rocken, men de får inte vara på DPs rum.

§8 Teambuilding

Vi i styret börjar spåna på vår egen teambuilding, om tillräckligt många kan så är förslaget att åka ut till en stuga över en helg, förslagsvis stugan som man är i under Hajken.

§9 Stormöte och stor-teambuilding

De som kan får gärna följa med på stor-teambuildingen. Den är mest för att alla aktiva ska få träffa varandra, det kommer bli brännboll och det går bra att gå tidigare och även komma senare. Stormötet på söndag börjar klockan tio. Det är bra om så många som möjligt kommer. Det håller på mellan 10-15 och vi bjuder på mat. NollK och Erik Eliasson kommer informera sedan blir det lite utbildning.

§10 Information inför mottagningen

Nollk informerar:

Info kommer i sektionsaktiva gruppen i helgen. De vill att vi lägger till jourtelefonnummret i mobilen så att man snabbt kan ringa om det är något. Till Nollan får endast alkohol köpt på systembolaget säljas och synas.

§11 Incidenthantering under mottagningen

NollK kommer under mottagningen kunna riva mottagningskontrakt och informera styret i efterhand. Incidenthantering kommer dock att göras som vanligt.

§12 Äskningar

Elias har godkänt en äskning för nya vattendunkar. Sedan har även jämf och FinForm äskat om pengar för arbetskläder och repplagg för att synas tydligare.

Beslut: Att godkänna äskningarna om repplagg och arbetskläder för Finform och Jämf.

Beslut: Att godkänna äskningarna om nya vattendunkar.

§13 Övriga frågor

§13.1 Foto

Efter mottagningen ska vi ta bild med hela styret, detta planeras längre fram.



§13.2 F6s matansvarig vill
ha access till styret

F6s matansvarig vill ha tillgång till styretrummet samt till kassörsrummet då det ofta är den som åker och handlar och då är det smidigt att ha tillgång till bilnycklen. De förvarar även mycket av maten som handlas på styretrummet.
Beslut: Att matansvarig i F6 ska få access till styretrummet.

§14 Mötets avslutande

Marcus Johansson avslutar mötet kl. 12:53!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign